研究生-研究员交流基金管理办法
为了进一步增进植物生理生态所研究生与研究员之间的学术交流，美国加州（伯克利）大学生物学教授Sheila McCormick和Paul Herzmark决定捐资成立“植物生理生态所研究生－研究员交流基金”。通过鼓励、赞助研究生参加中国国内学术会议，以及资助研究生与非其导师的其他研究员之间的学术交流，来增进研究生与所内研究员之间的互动。

本基金为非赢利性的，仅限以下用途：
1. 研究生参加国内学术会议并有墙报或口头报告的，可支付不超过2/3的参会费(含交通、食宿、注册等);

2. 研究生与所内研究员（PI，非本研究生的导师）学术交流中的午餐或晚餐费用。一般不超过100元/人。

3. 其他有利增进研究生与研究员之间的学术互动的项目可提出申请，经Sheila McCormick和Paul Herzmark同意即可。

本基金将存入植物生理生态所的一个专门帐号，基金使用情况将至少每三个月一次向Sheila McCormick和Paul Herzmark通报。
本基金向植物生理生态所的全体研究生开放。申请者须写明申请理由(中英文)即可，发送到whtang@sippe.ac.cn或chenhui@sibs.ac.cn，报销需凭收据。如申请者多于本基金可承担范围，将公平选择授予者。
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Ph.D. Student-PI interaction fund
Dr. Sheila McCormick is a geneticist in the field of plant reproductive biology. She is currently a full professor in the Dept. of Plant & Microbial Biology, Univ. of California at Berkeley and the Plant Gene Expression Center, USDA/ARS. Mr. Paul Herzmark is a cell biologist. He is currently a specialist in the Dept. of Molecular & Cellular Biology, Univ. of California at Berkeley. Both of them visited Inst. Plant Phys. & Eco., SIBS, CAS in Oct 2007, when they interacted with PIs and Ph.D. students in the institute by giving seminars and lab courses on scientific writing and microscopic techniques, as well as in discussions. 

To encourage scientific interactions between Ph.D. students and professors of IPPE via attendance at scientific meetings or via more informal interactions (e.g. dinners or lunches with professors other than the student's major professors), Dr. Sheila McCormick and Paul Herzmark established the “Ph.D. Student-PI interaction fund”. The fund is currently $1500, with the possibility of renewal. 

The fund is non-profit. It can only be used to pay: 

1) No more than 2/3 of the cost for a IPPE Ph.D. student to attend a scientific meeting in China, given the student has either a poster or oral presentation during the meeting.

2) Cost for IPPE Ph.D. students to have dinners or lunches with PIs other than the student’s supervisors. The students and PIs should have some scientific discussion before, during or after the meal. Usually no more than 100yuan RMB per person for each event. 

3) Other activities that may promote IPPE Ph.D. student-PI interactions can be proposed, and be approved by the fund sponsors.

The money is deposited in a specific account of IPPE. IPPE will update the fund situation to the sponsors no less than once per three months. 

The fund is open to all the IPPE Ph.D students. The applicant should state the purpose of the request in writing, and submit to Hui Chen or Weihua Tang. The applicant should provide receipts for reimbursement. If there are more applicants than the fund can afford, the awardees may be selected by committee based on fair rules.
